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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Nachtnet 

Datum 1 augustus 2016 
Partij: D66 
  
Bijlage: 29 
Ingekomen brief griffie: 1 augustus 2016 
Antwoord college: 30 augustus 2016 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Op 14 juli 2016 hebben we via Omroep Brabant vernomen dat er geen nachtelijke busverbinding komt op 
vrijdag en zaterdag tussen Helmond en Eindhoven. De provincie maakt geen gebruik van de aanbieding van 
busvervoerder Hermes om de verbinding te exploiteren, omdat er geen zicht is op kostendekkendheid in de 
toekomst. Over het nachtnet via de trein is al eerder door de provincie geoordeeld dat het niet in het 
provinciaal beleid past. Op 29 juli 2016 hebben wij een raadsinformatiebrief van de gemeente ontvangen. 
Hierin geeft het college van burgemeester en wethouders aan tot het besluit te zijn gekomen om geen 
gebruik te maken van de via de provincie aangeboden offerte van Hermes. Dit leidt bij ons tot de volgende 
vragen: 
1. Is de verantwoordelijke wethouder nog voornemens om het nachtnet op een andere manier te 

realiseren? Zo nee, waarom niet? 
2. Vinden er nog gesprekken plaats met de gemeente Eindhoven en de provincie over de mogelijke 

alternatieven, bijvoorbeeld samen met omliggende gemeenten of met andere commerciële partijen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
In de raadsinformatiebrief geeft het college verschillende redenen aan waarom geen gebruik wordt gemaakt 
van de offerte van Hermes. Zo zou de aansluiting van de nachtbus op de binnenkomende treinen beperkt 
zijn en zorgt het in de meeste gevallen voor een flinke wachttijd. De reistijd met de bus is bovendien 
tweemaal zo lang als met de trein. Het nachtnet met de trein zou onder meer om voorgaande redenen een 
beter alternatief zijn. Deze voordelen zien wij ook en daarom hebben we tijdens de begrotingbehandeling in 
november 2015 samen met de PvdA, GL en Helder Helmond een motie ingediend voor een onderzoek naar 
zowel de nachtbus als de nachttrein. Ten aanzien van de reeds eerder door de NS uitgebrachte offerte 
hebben wij de volgende vragen: 
3. Is deze offerte nog geldig? 
4. Is het college nog voornemens om tezamen met de gemeente Eindhoven van deze offerte gebruik te 

maken? Zo nee, waarom niet? 
 
Graag vernemen wij uw reactie. 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van D66 
Gaby van den Waardenburg, Raadslid 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 

1. Hermes is de enige vervoerder die een offerte heeft uitgebracht, al was deze  door de Provincie, als 
primair verantwoordelijke voor het nachtnet, breder uitgezet. Zoals in de RIB is aangegeven 
bedraagt de kostprijs per rit per reiziger nagenoeg  €30,- terwijl de opbrengsten ongeveer 1/5 van 
dat bedrag bedragen. De nachtbusverbinding is derhalve, net als de nachttrein,  niet kostendekkend 
te realiseren. Dit is de reden waarom de Provincie niet voor 50% meefinanciert.   
Gezien deze kosten en het feit dat het voor de gemeente geen primaire verantwoordelijkheid is (we 
kunnen de provincie alleen verzoeken om medewerking) gaan wij zelf niet actief op zoek naar 
alternatieven.   Voor NS reizigers is er een alternatief, zij kunnen in aansluiting op een treinreis  (ook 
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per nachtrein), gebruik maken van de NS Zonetaxi. Een nachtelijke rit van Eindhoven naar Helmond 
zal tussen de €15 en € 21 euro kosten (afhankelijk van de werkelijke afstand vanaf station 
Eindhoven), ongeacht het aantal reizigers.   
Indien commerciële partijen zelf initiatieven voor een nachtbus initiëren zullen wij die, voor zover dat 
binnen ons vermogen ligt, natuurlijk ondersteunen. Dit laten wij echter aan de markt over. 

2. Zie ons antwoord onder 1.  
3. Nee deze offerte is niet meer geldig. 
4. Offerte is niet meer geldig. Wel zal tezamen met Eindhoven bij de NS aangedrongen worden op 

verlenging van de dienstregeling op vrijdag en zaterdagnacht. De NS Dienstregeling 2017 is 
inmiddels gereed, wij zullen ons hiervoor inzetten ten behoeve van de  NS dienstregeling 2018. 

 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geinformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 


